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 23.3.22פרוטוקול ישיבת ועד 

 23.2.22תאריך: 

 20:30שעה: 

 מיקום: משרדי הועד

גלעד  זילברמן והדס אדר, נמרוד  ,חברי ועד: אבשלום כהן, טלי אילני, ערן פורת, משה עינב, רן פינקלשטיין
 ברודרס 

 הראל כדורילא הגיעו: 

 נוכחות : חנה סיוון, שרית מנור ויפעת וגנר 

 חנה סיוון –תיירות עמדת התושבים 
חנה לאחר מפגש התושבים האחרון יצרה קשר עם הוועד וביקשה להציג את דעתה לנושא ניהול התיירות 

פרטיות ביישוב. יש לדייק מה אופי התיירות שנרצה לקדם ביישוב? את מי נרצה להזמין? כדי לשמור על ה
גורים של היישוב, אכיפה של כחול לבן, תנועה חד היישוב, חשוב שאזורי התיירות יופרדו מאזורי המ

 מניעה של אוהלים על המצוק, שילוט, ועוד.  , סטריות סביב המרכז המסחרי
 גלעד ברודרס מלווה –נושא זה יבחן לעומק בשיתוף עוד תושבים 

 
, מאז נעשו שיתופים  2021הועד מקבל את המלצת ועדת שמות הרחובות שהתכנסה במאי  שמות רחובות:

של השמות במדיות העומדות לרשות היישוב והתושבים: וואטסאפ, מידעון ובלוחות המודעות. שמות  
 הרחובות הוקראו והוצגו לועד. 

 ועדת שמות הרחובות  המלצתבעד לקבל את מי  הצבעה:
 ההצבעה עברה פה אחד 

 
 ת עלמין: בי

 לירון ברנר מועדת תכנון המנדבה ללוות את נושא בית העלמין.
  6קברים מתוכם  16מתוך הבנה כי יש ביישוב אוכלסיה שתרצה להיקבר בחלקה הלכתית הרחבה גוש ג ל 

 הלכתיים מקובלת
 

 יוזמת התושבים מגרש כדורגל שרית מנור ועמית גרוס 
מתוך הבנה כי שטח  400מגרש כדורגל במדרשה בשטח של מגרש שרית הגיעה להציג את הרעיון של הקמת 

 זה מיועד להיות מתחם ספורט או קאנטרי. 
שרית נפגשה עם דרור אלוני ודרור מהמתנ"ס כדי לקדם את הרעיון ושני הצדדים כרגע מוכנים להיות 

פשר לו גם . במגרש הכדורגל יהיו עצים וספסלים והוא יהיה מגודר כדי לאשותפים וגם האוניברסיטה
 שימושים חיצוניים. ההשקייה לפי מודל קיים במגרשים אחרים של שילוב של מים מליחים ומתוקים.

הועד הביע עניין ורצון להתקדם עם הרעיון. שרית תיפגש עם הנציגים הרלוונטים להמשך )בתיכון תאגיד  
 ומועצה ואוניברסיטה(. 

 י שיוסדרו הקרקעות  התקיים דיון האם הועד צריך לקדם את הרעיון רק אחר
 סוכם כי ערן והדס יקימו ועדת ספורט עם תושבים לבניית הצעה קונקרטית לשטח הנ"ל 

 )אזור הקאנטרי(.
 

 :עדכון גימבורי
 לאחר הפגישה עם יעקב קמחי נערכה הצבעה 

 מי מאשר את פתיחת הגימבורי כפי שנשלח במייל מיפעת?  הצבעה:
 ההצבעה עברה פה אחד 

 
 אבשלום כהן התכנון ביישובתהליכי 

אבשה מציג כי מאז שיתוף ציבור הכוללנית לא נערכו ישיבות מקדמות עם אייזן לגבי לב היישוב או בנושא  
 . נאמר לנו כי תהליכי התכנון נעצרו עד להסדרת תהליך הקרקעות עם רמ"י.הכוללנית

  –תה התקדמות בתוכניות להציג לתושבים סטטוס מצב קיים בתהליך אך מכיוון שלא נעש אבשה מבקש
 אין הרבה מה להציג. 

  החלטה לביצוע
לברר מתי היה השיתוף ציבור. אבשה ישקול לעשות  )הוחלף מתכנן, יש מישהי חדשה( יפעת תפנה לאייזן 

 חוגי בית בנושאי התכנון במטרה לשתף ולהעלות את מודעות התושבים לתהליכי התכנון 
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ממליץ אליעזר גזבר המועצה לועד להעביר מהיתרות של חו"ז  2021על מנת לסיים את שנת  תקציב שפ"ה 
אש"ח מתקציב שפ"ה   100הועד יגרע  2022אש"ח לכיסוי הגרעון בשפ"ה ובשנת  50כרטסות הוועד במועצה 

 . היישוב
 

 מי בעד קבלת מתווה כיסוי הגרעון כפי שהוצג לוועד?  הצבעה:
 בעד 6

 ההחלטה עברה 
 

 : יפעת וגנר כתבה
 


